
Rapport �l høring – DNF og AMEK 
Økonomiavdelingen vil først og fremst si at rapporten som foreligger danner et bilde som vi kjenner 
igjen, og takker for muligheten �l å gi en utalelse fra vårt fagområde. 

Høringssvaret må dermed leses slik at det kommenteres på de forholdene i rapporten vi som 
økonomiavdeling har av ansvarsområde og enkelte gråsoner hvor vi har et delansvar. 

Økonomiavdelingen støtter anbefalingen om å samle de audiovisuelle fagmiljøene ved HINN i ett 
fakultet. 

Videre følger Økonomiavdelingens betraktninger rundt enkelte deler av rapporten. 

På side 13 under overskri�en utviklingsavtalen henvises det �l at HINN eksplisit har utrykt en 
satsing på audiovisuelle fag under mål 2. Økonomiavdelingen vil også trekke frem at det i 
utviklingsavtalen angir ambisjoner om å øke forskningen og det kunstneriske utviklingsarbeidet totalt 
ved HINN. Dete vil høgskolen bli målt på fremover og det vil dermed også kreve at fakultetene har 
robuste fagmiljøer som imøteser høgskolens ambisjoner. Det skal i �lknytning �l utviklingsavtalen 
kunne vises �l og dokumenteres ak�vitet, noe som gjør at det må jobbes konkret med å 
implementere dokumentasjon av kunstnerisk utviklingsarbeid i Norsk vitenarkiv.  

På side 22 drø�es den administra�ve kapasiteten som i sum på de to fakultetene er god nok. 
Økonomiavdelingen er enig i drø�ingen som sier at et sammenslåt fakultet vil kunne få større 
innflytelse på organisasjonen når en ved sammenslåing kan få større fleksibilitet i staben, og gjennom 
dete delta i større grad i høgskolens ulike fora. Videre er økonomiavdelingen enig i at en felles 
administrasjon i større grad kan implementere de beste løsningene som finnes og dermed frigjøre �d 
�l bedre kvalitet eller �l andre prioriteringer i fakultetet. De administra�ve ressursene får også en 
mulighet �l økt spesialisering. 

På side 25 om økonomi og ansate står det at Økonomidirektør og Rektor har utalt at en 
sammenslåing ikke vil få mindre midler enn det de to fakultetene ville fåt hver for seg. 
Økonomiavdelingen bekre�er denne påstanden git dagens finansieringsmodell for sektoren og HINN 
som er en inntektsmodell. Høgskolen (og sektoren) er inne i en �d fremover der rammebe�ngelsene 
er varslet å bli strammere og at ins�tusjonene må prioritere tøffere når ressursene blir knappere. Det 
vil si at HINN totalt set antageligvis får redusert økonomisk handlingsrom og vil måte gjøre slike 
prioriteringer som gir konsekvenser for fakultetene. Det kan påvirke rammebe�ngelsene �l 
audiovisuelle fag, men det må ikke ses i sammenheng med prosessen om sammenslåing av 
fakultetene. Det synes å være muligheter for et samlet fakultet å hente ut økonomiske gevinster 
gjennom en sammenslåing. 

På side 26 påpekes usikkerheten rundt ny finansieringsmodell, og økonomiavdelingen deler denne 
usikkerheten. Det vil bli igangsat et arbeid for å utrede ny finansieringsmodell internt for HINN når 
helheten i sektorens nye modell er klart 06.10.2023. Ny intern finansieringsmodell vil ikke gi utslag 
internt i HINN før 2025. 

Avslutningsvis vil Økonomiavdelingen påpeke at fakultetene allerede har felles controller og vil 
fortsat ha det i frem�den. Økonomiavdelingen mener det er mulig å spare ressurser knytet �l 
administrasjon og ledelse av fakultetene ved sammenslåing. I �llegg ser det ut som at en felles 
teknisk avdeling vil kunne gi bedre samlede tjenester �l den faglige ak�viteten med god planlegging 
og ledelse. 
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